

**BLACKBURN COMMUNITY ASSOCIATION
BOARD OF DIRECTORS MINUTES OF THE MEETING
MARCH 25, 1993 - 7:30 PM**

**ASSOCIATION COMMUNAUTAIRE DE BLACKBURN
CONSEIL D'ADMINISTRATION - COMPTE-RENDU DE LA REUNION
LE 25 MARS 1993 - 7H30**

DIRECTORS PRESENT/MEMBRES A LA RÉUNION: Steve Palmer, Jim Campbell, Michael Martin, Neil Morris, Renata Boudreau, Penny Harfield, Géraldine Tanguay-Foisy, Bob Jamieson, Colleen Stimpson, Jim Canning and Michelle Therien

GUESTS/INVITES: Marjorie Milloy, City of Gloucester, Recreation Dept.
20 Residents and representatives of leisure groups\
20 résidents et représentants des groupes de loisirs

MINUTES

Steve apologized for the change in location of the meeting, welcomed the guests to the Annual BCA Budget meeting, introduced the members of the BCA Executive and reviewed the Agenda for the evening. The three topics were:

- 1) 1992 BCA Activities Review
- 2) Leisure Grant Distribution
- 3) BCA Financial Review

Quorum: A Quorum was present

Motion: To accept the minutes of the previous 1992 Annual Budget Meeting as tabled. Moved: Jim Canning, Seconded, Colleen Stimpson. Carried.

1992 BCA Activities Review

Steve presented an overview of the BCA's objectives. The BCA represents the community at various levels such as: in civic affairs, environmental issues, allows groups to inform the community through the BANAR, sponsors youth and sporting activities and publishes the BANAR, a community newsletter.

The BCA also organized a 2 day Fun-Fair of which \$10,000 was distributed to the participants last year. The BCA also operates a summer day camp. Over 100 youths participated last summer and it will be run for 7 weeks this year. We have also loaned \$25,000 to the Tennis Club to help them build their new club house. The All-Candidates-Meetings are held by the BCA and all regular meetings are held monthly.

LEISURE GRANT DISTRIBUTION

Steve reviewed this area, starting with the general guidelines used by the Executive in formulating its grant distribution recommendations:

- Base the distribution on the number of participants in each group who live in the Blackburn area.
- Distribute the full amount directly to the needs of the user groups in the community.

COMPTE-RENDU

Steve souhaite la bienvenue aux invités, présenta les membres de l'Exécutif et révisa les sujets pour discussion de la soirée. Par ailleurs Steve s'excusa du changement d'école de l'assemblée. Les 3 sujets de discussion de la soirée étaient:

- 1) Révision des activités de 1992
- 2) Distribution des bourses
- 3) Bilan financier de l'ACB

Quorum: Le quorum était atteint

Adoption du Budget Annuel: Que l'Exécutif de l'ACB, accepte le procès-verbal concernant le budget annuel de 1992 tel que déposé. Proposé par Jim Canning, Appuyé - Colleen Stimpson, Accepté.

Révision des activités 1992

Steve présenta les points pertinents des objectifs de l'ACB. L'ACB représente la communauté à plusieurs niveaux: Affaires municipales, Environnement, porte-parole communautaire par l'entremise du BANAR, commandite les activités de loisirs et les groupes de sports, publication du journal communautaire BANAR.

L'ACB organise une foire communautaire à tout les années d'une durée de 2 jours. Cette activité a permis de recueillir \$10,000 l'an passé qui a été distribué aux participants. L'ACB opère un camp d'été qui a attiré plus de 100 jeunes l'été dernier et sera d'une durée de 7 semaines cette année. Nous avons fait un prêt de 25,000\$ au Club de Tennis pour la construction d'un nouveau bâtiment. De plus, l'ACB organise à tous les mois des assemblées régulières.

DISTRIBUTIONS DES BOURSES

Steve a révisé ce sujet, en énumérant les lignes directrices suivantes utilisées par l'Excutif pour l'octroi des prêts:

- Par rapport au nombre de participants de chaque groupe demeurant dans la région de Blackburn.
- Distribution du montant total selon les besoins des groupes de la communauté.

- Majority of funds to youth groups, non-profit organizations, seniors and special needs.

3 groups were late in their applications for various reasons. There were several questions and discussions on specific items. The BCA recommended that these changes be accepted, for a total distribution of \$38,710.

Motion: That the 1993 Leisure Grant distribution be accepted as tabled and amended. Moved, Jim Canning, Seconded - Lucie Arcand - Carried.

BCA FINANCIAL REVIEW

Neil and Renata put countless hours reviewing the 1992 Financial Statement. In all aspects 1992 was a very good year.

Motion: That the Financial Statement for 1992 be accepted as tabled. Moved - Penny Harfield, Seconded, Jim Campbell. Carried.

1993 BCA BUDGET

Neil presented the proposed 1993 BCA Budget with a net deficit of \$3,154.

Motion: That the 1993 BCA Budget be accepted as tabled. Moved - Colleen Stimpson, Seconded - Jim Canning, Carried.

Steve thanked Neil and Renata on behalf of the BCA for their efficient work and the good results in a difficult year.

The Constitutional requirements of the BCA is to audit the financial statements every year. Steve proposed a motion to delete this requirement to reduce the cost of about \$1,300 a year. Audits would still be performed by the Executive when necessary or desired.

Motion: To delete the requirement for an annual audit and replace it with a Financial Review Committee consisting of the treasurer and at least one other member of the executive. Moved, Michael Martin, Seconded, Colleen Stimpson. Carried.

There being no other business, the meeting was adjourned at 10:10 PM.

Next BCA Meetings:
April 15, 1993, 7:30 PM, Glen Ogilvie
May 20, 1993, 7:30 PM, Glen Ogilvie

- La majorité des fonds sera distribué à des groupes de jeunes, organismes à but non-lucratif, troisième âge et besoins spéciaux.

3 groupes ont remis leur demande en retard pour raisons divers.

Plusieurs questions ont été soulevées pour discussion. L'ACB recommande que ces modifications soient accepté pour la distribution des fonds d'une somme de 38,710\$.

Adoption de la distribution des fonds: Que la distribution des fonds soit accepté tel que discuté et modifié. Proposé par Jim Canning, appuyé par Lucie Arcand - Accepté.

BILAN FINANCIER

Neil et Renata ont révisé le Bilan financier de 1992 à plusieurs reprises. Le rapport est très satisfaisant.

Motion: Que le Bilan financier de 1992 soit accepté tel que déposé. Proposé par Penny Harfield - appuyé par Jim Campbell. Accepté.

BUDGET 1993 ACB

Neil a présenté le budget de 1993 représentant un déficit de 3,154 \$.

Motion: Que le budget proposé pour 1993 soit accepté tel que déposé. Proposé par Michael Martin, appuyé par Colleen Stimpson. Accepté.

Steve a remercié Neil et Renata pour leur dévouement et leur travail efficace malgré une année difficile.

Le mandat de l'ACB stipule que la vérification du bilan financier doit être révisé à tout les ans. Steve a proposé une motion pour abolir cette politique afin de réduire les coûts de 1,300 \$ par année. La vérification des états financiers serait examiné par l'Exécutif au besoin.

Motion: Que l'ACB accepte d'annuler la vérification annuelle du bilan financier pour être remplacé par un comité responsable pour la vérification constituant du trésorier et au moins un autre membre de l'ACB. Proposé, Michael Martin, Appuyé, Colleen Stimpson, Accepté.

Ajournement: La réunion s'est terminé à 10h10.

Prochaines Assemblées:
Le 15 avril 1993, 7h30, Glen Ogilvie
Le 20 mai 1993, 7h30, Glen Ogilvie